
Zápis ze schůze výboru OSMK ze dne 3.4. 2024

Datum a čas: 3.4. 2024 17:00
Účastníci: Eva Vlasáková, Jiří Barabáš, Jiří Boleslav, Zuzana Sedláková, Ondřej Kulhánek
Omluveni: Eva Jiráková, Magda Špačková,
Přizváni: Daniela Vlčková, Markéta Grundová,
Chapadla: Zuzana Březinová, Markéta Šiková, Jakub Wyderka
Zapsal: Jiří Barabáš

1. Diskuze o aktuálním stavu rozpočtu – 3 měsíce před koncem roku, čerpání probíhá
dle plánu, bez výraznějších odchylek dle plánu

2. Objednávka programů Bezpečná práce s internetem (43 200 Kč)
– 1. trojročí - prevence kyberšikany
– 2. trojročí – On-line predátoři
– 3. trojročí – On-line seznamování + internetové podvody
– Schváleno (5/5)

3. Brigáda 20.4. – materiál na výstavbu gabionového sezení u ohniště - investice cca
65 000 Kč
- materiál na běžné údržbové věci – kamení, mulčovací kůra cca 20 000 Kč
- schváleno (5/5)

4. Robin Bláha – IT pomoc – odměna 4600 Kč za odvedenou práci za Q1
- schváleno (5/5)

5. Diskuze ohledně kurzů – vzdělávání asistentek – budou-li asistentky potřebovat volno
(i ke vzdělání) mimo dny pracovního klidu, svátky a prázdniny, či ředitelská volna
musí čerpat neplacené volno

6. Prodloužení pracovníá smlouvy pro asistenku Báru Černou pro šk. rok 2024/2025
( schváleno 5/5)

7. Diskuze ohledně focení žáků školy na konci školního roku

8. 22.3.2024 proběhla prezentace projektů sedmáků a osmáků a žádosti OSMK o
granty. ZA OSMK Eva Jiráková, Zuzana Sedláková a Eva Vlasáková . Projektzy v
Libušíne: Molo, workout, posed, hřiště, záhonky, „ulejvačka“ Schváleno v plné výši
cca 52 000Kč

9. Zahradní slavnost – organizační výbor ZS.
Organizace a koordinace celé akce – Maximální možná aktivita rodičů osmáků –
především za účelem úlevy činnosti učitelů osmáků – aby si i oni mohli zahradní
slavnost plnohodnotně užít ( v Organizačním výboru jsou zastoupeni i rodiče
sedmáků a šesťáků – pro zajištění kontinuity organizace do dalších let)

10. Od rodičů vzešel návrh na dotazník ohledně zájmu o výuku španělštiny –
z organizačních důvodů - především z důvodu vzdělávacího systému montessori a
celého výukového prostředí a kontinuity výuky není v tuto chvíli možné tuto výuku
realizovat.



11. Dotaz na možnost nabídky bezlepkových jídel. Hygienické a technické požadavky
v takovém případě jsou tak náročné, že není možné tuto formu diety reálně
nabídnout. Děti si mohou nosit bezlepkové jídlo sami a ohřívat ( nutno potvrzení
dětsým lékařem o dietních požadavcích dítěte)

12. 13.-17. května proběhne výměnný pobyt žáků s Montessori školou v Regensburgu
(sedmáci + osmáci)

13. Závěrečný výjezd deváťáků – Florencie vlakem

14. Zápisy do prvních tříd – 19. a 20.4.

Příští schůze: 22. 5. 2024 18:00


